
 

 

 

 

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders (via tussenkomst van de griffie) 

 

 

Diemen, 17 april 2018 

 

 

Geacht college, 

In uw besluitenlijst van 10 april 2018 heeft u onder agendapunt 4 een inkoopstrategie vastgesteld voor 

renovatie van de electrotechnische installaties van twee bruggen. We nemen aan dat het hier om de 

Diemerbrug en de Venserbrug gaat. Eerder heeft onze fractie aandacht gevraagd voor de te smalle 

voet- en fietspaden op de Diemerbrug. Verder hebben wij geconstateerd dat het brugdek versleten is: 

Er kan door brede naden door het brugdek worden gekeken.  

Toevallig berichtten Een Vandaag en NH-Nieuws afgelopen vrijdag over de slechte staat van 

onderhoud van meer dan 200 bruggen, viaducten en kruisingen in Noord-Holland, waarvan ook enkele 

in Diemen die door Rijkswaterstaat worden beheerd. Een en ander is aanleiding voor onze fractie om 

onderstaande schriftelijke vragen te stellen. 

1. Wat is de onderhoudstoestand van de door de gemeente beheerde bruggen in Diemen?  

2. Worden de Diemense bruggen regelmatig geïnspecteerd? Hoe en door wie? Bestaan er normen 

voor onderhoud, vervanging of vernieuwing?  

3. Is er een onderhoudsplanning? Zo nee, waarom niet? Zo ja, kunt u toelichten of de gemeente zich 

houdt aan die planning?  

4. Kunt u garanderen dat weggebruikers veilig gebruik kunnen maken van de bruggen, en geen 

risico of gevaar lopen? 

5. Welke aanleiding is er om nú de electrotechnische installaties van twee bruggen te renoveren? 

6. Welke hinder zal het verkeer ondervinden tijdens de renovaties en hoe lang zullen die duren? 

7. Is er aanleiding om het brugdek van de Diemerbrug te renoveren? Zo nee, waarom niet? Zo ja, 

kunt u aangeven wanneer? 

8. Kunt u ook aangeven of en wanneer de te smalle voet- en fietspaden op de Diemerbrug verbreed 

kunnen worden? Dezelfde vraag hebben we over het smalle voetpad aan de westkant van de 

Venserbrug. 



9. Kunt u voor de pleziervaart vaste openingstijden (of andere maatregelen) invoeren, zodat de 

bruggen niet omhoog hoeven voor slechts één bootje (en daarmee ook energie bespaard kan 

worden)? 

10. Wat kunt u doen aan de luchtkwaliteit bij deze bruggen in verband met vrachtschepen die op 

stookolie van slechte kwaliteit door Diemen varen? 

 

Met dank voor uw beantwoording en vriendelijke groet, 

 

Gemeenteraadsfractie Ouderenpartij Diemen, 

 

Peter Prins 

Rosali Herder  

 


